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浙江微型剥漆刀保养
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表面粗糙度(surfaceroughness)是指加工表面具有的较小间距和微小峰谷的不平度。其两波峰
或两波谷之间的距离(波距)很小(在1mm以下)，它属于微观几何形状误差。表面粗糙度越小，则
表面越光滑。表面粗糙度一般是由所采用的加工方法和其他因素所形成的，例如加工过程中刀具
与零件表面间的摩擦、切屑分离时表面层金属的塑性变形以及工艺系统中的高频振动等。由于加
工方法和工件材料的不同，被加工表面留下痕迹的深浅、疏密、形状和纹理都有差别。表面粗糙
度与机械零件的配合性质、耐磨性、疲劳强度、接触刚度、振动和噪声等有密切关系，对机械产
品的使用寿命和可靠性有重要影响。一般标注采用Ra。杭州千和剥漆刀是仪表刮漆的理想工具。
浙江微型剥漆刀保养

Enamelled wire is a main type of winding wire, which is composed of conductor and
insulation layer. The bare wire is annealed and softened, and then painted and baked for
many times. However, it is not easy to produce products that meet both standard
requirements and customer requirements. It is affected by raw material quality, process
parameters, production equipment, environment and other factors. Therefore, the quality
characteristics of various enameled wires are different, but they all have four major
properties: mechanical performance, chemical performance, electrical performance and
thermal performance.中国台湾好的剥漆刀杭州千和剥漆刀工作安全。

Select a suitable cutter head, install it on the chuck at the front end of the machine, insert
a enameled wire in the middle of the cutter head, use a fixed wrench to adjust the chuck
head so that the cutter head gently clamps the enameled wire, and then withdraw the
enameled wire. After opening the switch, hold the coil part with your hand, and then easily
push the enameled wire into the cutter head rotating at high speed until it reaches the preset
stripping length. Then carefully withdraw the enameled wire, and the stripping can be
completed, If necessary, the diameter of the cutter head can be adjusted by loosening and
tightening the chuck to control the ideal paint stripping effect, because when the machine is
started and the cutter head rotates at high speed, the insulating paint or oxide of the
enameled wire will be cut off, and the surface of the enameled wire after peeling is bright
and clean.

千和精密机械剥漆刀，该产品选用碳化钨材料精密加工而成。硬度高，抗弯强度高达。采用
的工艺设备对产品的内孔及两端入出线口进了镜面研磨处理，内孔表面粗糙度为Ra0.1，两端弧度
处表面粗糙度高达Ra0.025。我们的工艺了内孔与入出线口弧度的自然过渡，根据孔径大小选择了
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科学合理的弧度，并保持高度一致性，不伤基体，从而了过线的通畅。是电机、电器、仪表、变
压器、电子、家用电器及电动工具等线圈制造和维修行业理想的刮漆工具。杭州千和剥漆刀故障
率低。

The paint stripping machine for enameled wire provided by the utility model comprises
the following steps: 1. The paint skin is collected in a centralized manner by a dust collector
to avoid the paint skin polluting the whole set of equipment. 2. The driving device and the
mounting base are located on the same side of the substrate, which can reduce the layout
space of the enameled wire stripper. 3. The center of the cover plate has a circular through-
hole and is connected with the mounting base, which is conducive to keeping the enameled
wire horizontal when outgoing / incoming.千和剥漆刀剥皮非常均匀。浙江直销剥漆刀市场报价

杭州千和剥漆刀快速剥漆。浙江微型剥漆刀保养

本产品是选用碳化钨材料，使用机床加工设备精密磨削和抛光加工而成。使内孔和外径的粗
糙度分别达到Ra0.1和Ra0.05以上，两端R处光洁度达Ra0.025以上。具有极度前列硬度高，管内
尺寸0.15mm或以上,外径0.4mm或以上。This product is made of tungsten carbide material
and processed by precision grinding and polishing with machine tool processing equipment.
The roughness of the inner hole and the outer diameter can reach ra0.1 and ra0.05
respectively, and the finish of R at both ends can reach Ra0.025 or more. It has extremely
high hardness, with an inner diameter of 0.15mm or more and an outer diameter of 0.4mm or
more.浙江微型剥漆刀保养

杭州千和精密机械有限公司是一家有着先进的发展理念，先进的管理经验，在发展过程中不
断完善自己，要求自己，不断创新，时刻准备着迎接更多挑战的活力公司，在浙江省等地区的机
械及行业设备中汇聚了大量的人脉以及**，在业界也收获了很多良好的评价，这些都源自于自身
不努力和大家共同进步的结果，这些评价对我们而言是比较好的前进动力，也促使我们在以后的
道路上保持奋发图强、一往无前的进取创新精神，努力把公司发展战略推向一个新高度，在全体
员工共同努力之下，全力拼搏将共同杭州千和精密机械供应和您一起携手走向更好的未来，创造
更有价值的产品，我们将以更好的状态，更认真的态度，更饱满的精力去创造，去拼搏，去努力，
让我们一起更好更快的成长！


